



Protokoll styrelsemöte S29

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Olof Svensson	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Erik Iveroth	Överphös
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Sofia Mattsson	
	Tobias Månsson	
	Mazdak Farzone	

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:09
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Sofia Mattsson, Mazdak Farzone och Tobias Månsson adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll togs upp för att godkännas.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Felix	S10	S29
18	Policydokument	Erik	S10	S29
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S29
27	Funktionärsbestick	Olof	S17	S29
31	D du-bidrag	Sofie	S21	S29
32	EAN-scanner	Anders	25	29
33	Adventsfika	Felix	S28	S29

Styrelsen beslutade:

att punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte

att punkten policydokument bordlägges till nästa möte

att punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte, möteplanerare Felix.

att punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte

att punkten D´du bidrag bordlägges till nästa möte, Nora ska kontakta ekonomiavdelningen för vidare information om



bidraget.

att punkten EAN-scanner bordlägges till nästa möte

att styrelsen håller i en adventsfika för medlemmar den 30 november och för de andra styrelserna den 4e december.

§7 Utskottsrapporter

Anders meddelar att Axfood kommer om 10min och hämtar pantburkarna, delicato kommer på onsdag med en leverans kakor. Han har även fått brev från returpack och lämnat BGnr så vi kan få pengar för de pantade burkarna.

Jessika meddelar att sektionströjorna har kommit och väntar nu på fakturan för att få reda på kostnaden, så att tröjorna kan gå ut till försäljning.

Olof har skickat ut mejl till berörda personer om obetald krita för att dra in de pengarna.

Joakim har fått förfrågningar om att hyra ut iDét till ett japanskt julbord.

Tobias meddelar att affisherna är uppsatta för företagskvällen hos Tactel. En analog anmälninglista och en eventanmälan är uppe på hemsidan.

Christian har planerat in SRD-tack, spånat på pluggfik inför tentaperioden och söker matinspiration inför den. Det har trillat in CEQ-rapporter och kursutvärderingar. Nomineringar till externa representanter mottages tacksamt.

Sofie hälsar att DWWW kodar på men att deltagandet inte är jättehögt. Hon har planerat in datum för mästermöte den 9:e december.

Erik har inget nytt att rapportera. Försöker att få tag på Enea och Ericsson AB men de svarar inte på mejl eller telefon.

§8 Ekonomisk status

Fredrik undrar om någon vill följa med och hälsa på banken den 21 december? Olof kan eventuellt följa med.

Fredrik meddelar att det snart är det dags för bokslut.

§9 Julpyssel

Snart dags för lucia, någon som är sugen att lussa? Anmäl er till Jessika då det blir en representation för dchip samt styrelsen i ehuset och ev. kårhuset.

En pysselkväll är inplanerad den 8:e december.

§10 Inför årsskiftet

Felix undrar om de avgående mästarna har funderat på överlämning? Kan vara trevligt att skicka ut ett testamente till sin efterträdare.

Bokslutet är strax på gång, 2-3veckor kvar. Alla papper ska då va-



ra inlämnade. Varje mästare ska kolla igenom sina papper, samt fixa det sista innan den 31 januari som är den sista dagen för inlämning utav papper.

§11 Övrigt

Hannes vill anordna en bordshockey turnering imorgon eller ev. nästa vecka.

Varför får e-arna nya microvågsugnar och inte vi? Felix ska kontakt Erik och kolla hur de gick tillväga.

Förslag kom att vi bör lägga upp diskussionen om thaimaten upp på belutsuppföljningen.

Förslag har kommit in från Cederwall om vi under förmiddagen den 15:e december hjälper huset med att värma glögg under deras julmys. 4-5 stycken behövs för att hjälpa till under dagen med glöggen.

Erik hälsar att han ej kommer på e-middagen

En fråga går ut till de båda sexmästarna om hur blir det med julfesten? Sofie tycker att info bör komma ut till medlemmarna så snart som möjligt.

Sofie meddelar att de bortlagda D´du nummer som censurerades bort under nollningen gärna får komma upp på hemsidan igen.

Olof hälsar att sexförrådet nästan är tomt och de behöver åka på en tysklandsresa snart.

En fråga kom upp ifall de väntade massutskicket om mejlinglistorna har blivit av? Nej då 09:orna inte är inte inlagda i systemet har det fått skjutas upp.

§12 Meddelanden

Tobias meddelar att tactelkvällsanmälan har kommit upp på hemsidan och rekommenderar att alla ska anmäla sig.

Fredrik har varit på programledningsmöte med frågor om CEQ-utvärderingarna. Han hälsar att om vi inte fyller i dem bättre kan de ev minska eller dra in bidraget helt. Problemet kan ligga i dålig kommunikation mellan SRD och kursombuden men christian jobbar på att förbättra den.

Christian meddelar att det är StufUmöte ikväll och SRX-möte senare i veckan det är även tackmiddag för UN1 senare i veckan

Returpack har tappat bort vårt BG-nummer, så det ska fyllas i lite papper så att vi kan få pengarna för de pantade burkarna.

Vad hände med valet utav modell till funktionärsbesticken? Punkten tas upp på nästa möte

iDét är uthyrt ikväll pga jubileum.



Imorgon har schtekestyrelsen informationsmöte inför det kommande året.

Anders vill att vi i sittande styrelsen går igenom sina fack där det finns papper till många av oss.

Erik vill gå från mötet.

§13 OFMA

Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat 13.07

Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande